
Spørsmål fra Kirsti Lembricht (KRF) - Ambulansetjenesten


Hei

Har kontaktet ambulansetjenesten som har arbeidssted Skjervøy, for å de stiller spørsmål 
ang beredskapen i Skjervøy kommune.

Skjervøy ambulansetjeneste, går døgnvakte der de jobber i 2 døgn i ukedagen og 3 døgn 
i helgene. Skjervøy ambulansen hadde ca 650 turer i fjor dette for å vise mengden 
kjøring. 

I disse corona tider er et opphevet møtekjøring av ambulanser, dette som et ledd i å 
redusere smitte. Det vil si at når ambulansen på Skjervøy får et oppdrag til Tromsø som 
har en distanse på 250 km en vei, er Skjervøy kommune uten beredskap opp til 10 timer 
og ofte mer, for i veldig mange tilfeller får også Skjervøy ambulansen nye oppdrag når de 
har levert pasient på UNN. Dette resulterer ofte i lange arbeidsdager der man må ta ut 
hviletid når man kommer hjem. En hviletid er på 8 timer og da er bilen tatt ut av tjeneste. 
Da er Skjervøy kommune uten beredskap i 18 timer, dette vekker bekymring hos 
ambulansetjenesten på Skjervøy. Om det da skulle være behov for ambulanse er 
nærmeste tjenestested Nordreisa som er 40 minutter unna, om ikke Nordreisa har 
ambulanse er det Kåfjord som er 1,5 time unna i en tjeneste der tid er en viktig faktor.

Skjervøy ambulansetjeneste har tatt opp denne problemstillingen med sin arbeidsgiver, 
og uttrykt sin bekymring.

Stiller da spørsmålet, hva tenker vi som politikere om at vi som kommune ofte er opp til 
18 timer uten beredskap og er dette holdbart?

 

Mhv Kirsti Lembricht Krf


